
 

 

Ik woon sinds 2008 in Slotervaart samen met mijn vriendin Jadzia en steun via mijn lidmaatschap al 

vele jaren Groen Links. Ik ben actief geweest bij DWARS in Eindhoven en heb aan verschillende 

andere politieke activiteiten meegedaan. Alhoewel ik al lange tijd interesse heb in politiek, ben ik de 

laatste jaren meer en meer gaan nadenken over beleid, passie, principes, onderhandelen, economie, 

gezondheid, milieu en samenwerking. Het gezondheids-, milieu- en coronabeleid van het 

(demissionaire) kabinet, heeft me doen besluiten om meer actief te worden. Daarom zou ik graag de 

functie van secretaris in het bestuur op me nemen.  

 

 

 


